

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
1	Severe fever with thrombocytopenia syndrome (SFTS): an emerging tick-borne zoonosis	Lancet Infect. Dis. 2014,14 (8): 763-772	Liu, Q, He, B, Huang, S.Y., Wei, F., Zhu, X.Q*	19.446
2	Cellular microRNAs and Picomaviral infections	RNA biology. 2014, 11: 1-9	Miao Wang, Zeqian Gao, Li Pan, Yongguang Zhang*	5.377
3	Toxocara seroprevalence among clinically healthy individuals, pregnant women and psychiatric patients and associated risk factors in Shandong Province, eastern China	PLoS Negl. Trop. Dis. 2014, 8 (8): e3082	Cong, W., Zhang, X.X., Zhou, N., Yu, C.Z., Chen, J., Wang, X.Y., Li, B., Qian, A.D., Zhu, X.Q*	4.489
4	Adjuvants for foot-and-mouth disease virus vaccines: recent progress	Expert Rev Vaccines.2014, 11(13): 1377-1385	Yimei Cao*	4.217
5	Induction of mucosal immune responses and protection of cattle against direct-contact challenge by intranasal delivery with foot-and-mouth disease virus antigen mediated by nanoparticles	International Journal of Nanomedicine. 2014,9:5603-5618	Li Pan,Zhongwang Zhang,Jianliang Lv,Peng Zhou,Wenfa Hu,Yuzhen Fang,Haotai Chen,Xinsheng Liu,Junjun Shao,Furong Zhao,Yaozhong Ding,Tong Lin,Huiyun Chang,Jie Zhang,Yongguang Zhang*,Yonglu Wang*	4.195
6	Genome-wide analysis of regulatory proteases sequences identified through bioinformatics data mining in <i>Taenia solium</i>	BMC Genomics. 2014, 15(1): 428	Yan HB, Lou ZZ, Li L, Brindley PJ, Zheng YD, Luo XN, Hou JL, Guo AJ, Jia WZ*, Cai XP*.	4.041
7	Dicrocoelium chinensis and Dicrocoelium dendriticum (Trematoda: Digenea) are distinct lancet fluke species based on mitochondrial and nuclear ribosomal DNA sequences	Mol. Phylogenet. Evol. 2014,79: 325-331	Liu, G.H, Yan, H.B., Otranto, D., Wang, X.Y., Zhao, G.H., Jia, W.Z., Zhu, X.Q*.	4.018
8	Identification of putative insulin-like peptides and components of insulin signaling pathways in parasitic platyhelminths by the use of genome-wide screening	FEBS J. 2014,281(3):877-893	Wang S, Luo X, Zhang S, Yin C, Dou Y, Cai X*	3.986
9	Development and characterization of recombinant infectious bronchitis virus expressing the ectodomain region of S1 gene of H120 strain	Appl Microbiol Biotechnol. 2014, 98(4):1727-1735	Wei YQ, Guo HC, Dong H, Wang HM, Xu J, Sun DH, Fang SG, Cai XP, Liu DX, Sun SQ*	3.811

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
10	Self-assembly of virus-like particles of canine parvovirus capsid protein expressed from Escherichia coli and application as virus-like particle vaccine	Appl Microbiol Biotechnol. 2014, 98(8):3529-3538	Xu J, Guo HC, Wei YQ, Dong H, Han SC, Ao D, Sun DH, Wang HM, Cao SZ, SunSQ*	3.811
11	Virus-like particles in picornavirus vaccine development	Appl Microbiol Biotechnol. 2014, 98(10):4321-4329	Dong H, Guo HC, Sun SQ*	3.811
12	Roles of M Cells in Infection and Mucosal Vaccines	Human Vaccines & Immunotherapeutics,2014,10:1-8	Miao Wang, Zeqian Gao, Zhongwang Zhang, Li Pan*, Yongguang Zhang*	3.643
13	Identification and Analysis of Differential miRNAs in PK-15 Cells after Foot-and-Mouth Disease Virus Infection	PLOS ONE.2014, 9(3):e90865	Zhang, Ke-Shan and Liu, Yong-Jie and Kong, Han-Jin and Zheng, Hai-Xue and Guo, Jian-Hong and Liu, Xian-Tao	3.534
14	Phylogenetic Analysis of the Endoribonuclease Dicer Family	PLOS ONE. 2014, 9(4):e95350	Zeqian Gao, Miao Wang, David Blair, Yadong Zheng*, Yongxi Dou*	3.534
15	A comparison of loop-mediated isothermal amplification (LAMP) with other surveillance tools for <i>Echinococcus granulosus</i> diagnosis in canine definitive hosts	PLOS ONE. 2014, 9(7):e100877	Xing-Wei Ni, Donald P. McManus, Zhong-Zi Lou, Ji-Fei Yang, Hong-Bin Yan, Li Li, Hong-Min Li, Quan-Yuan Liu, Chun-Hua Li, Wan-Gui Shi, Yan-Lei Fan, Liu Xu, Jin-Zhong Cai, Meng-Tong Lei, Bao-Quan Fu, Yu-Rong Yang*, Wan-Zhong Jia*	3.534
16	Adjuvant Effects of L. acidophilus LW1 on Immune Responses to the Foot-and-Mouth Disease Virus DNA Vaccine in Mice.	PLOS ONE.2014, 9(8): e104446	Junhong Su, Jidong Li, Haixue Zheng, Yanan You, Xuenong Luo, Yungang Li, Xueqiang Li, Xusheng Ma, Junjun Li, Yongxi Dou*, Xuepeng Cai1*	3.534
17	The effect of multiple evolutionary selection on synonymous codon usage of genes in the Mycoplasma bovis genome	PLOS ONE.2014, 9(10):e108949	Zhou J-h, Ding Y-z, He Y, Chu Y-f, Zhao P, Ma L-y, Wang X-j, Li X-r, Liu Y-s*	3.534

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
18	Development of a Blocking ELISA Based on a Monoclonal Antibody against a Predominant Epitope in Non-Structural Protein 3B2 of Foot-and-Mouth Disease Virus for Differentiating Infected from Vaccinated Animals	PLOS ONE.2014,9(11):e111737	Yuanfang Fu, Zengjun Lu*, Pinghua Li, Yimei Cao, Pu Sun, Meina Tian, Na Wang, Huifang Bao,Xingwen Bai, Dong Li, Yingli Chen, Zaixin Liu*	3.534
19	Inhibition of Murine Bladder Cancer Cell Growth In Vitro by Photocontrollable siRNA Based on Upconversion Fluorescent Nanoparticles.	PLOS ONE. 2014, 9(11):e112713	Guo H, Yan D, Wei Y, Han S, Qian H, Yang Y, Zhang Y, Liu X, Sun S*	3.534
20	Genome-Wide Comparisons of Phylogenetic Similarities between Partial Genomic Regions and the Full-Length Genome in Hepatitis E Virus Genotyping	PLOS ONE. 2014, 9(12):e115785	Shuai Wang, Wei Wei, Xuenong Luo, Xuepeng Cai*	3.534
21	Synergy of mL-21 and mL-15 in facilitating DNA vaccine against acute and chronic Toxoplasma gondii infection in mice.	Vaccine. 2014,32 (25): 3058-3065	Li, Z.Y., Chen, J., Zhou, D.H., Petersen, E., Huang, S.Y., Song, H.Q., Zhu, X.Q*	3.485
22	Evaluation of a 3A-truncated foot-and-mouth disease virus in pigs for its potential as a marker vaccine	Veterinary Research.2014,45:51	Pinghua Li*, Zengjun Lu, Xingwen Bai, Dong Li, Pu Sun, Huifang Bao, Yuanfang Fu, Yimei Cao, Yingli Chen,Baoxia Xie, Hong Yin* and Zaixin Liu*	3.383
23	Topology and biological function of enterovirus non-structural protein 2B as a member of the viroporin family.	Veterinary Research.2014,45:87	Ao D, Sun SQ, Guo HC*	3.383
24	The complete mitochondrial genome of Toxascaris leonina: comparison with other closely related species and phylogenetic implications.	Infect Genet Evol. 2014,21:329-333	Liu, G.H., Zhou, D.H., Zhao, L., Xiong, R.C., Liang, J.Y., Zhu, X.Q*	3.264
25	Genome analysis reveals a novel genetically divergent subgenotype of bovine viral diarrhea virus in China	Infect Genet Evol. 2014, 21:489-491	Gao S, Du J, Shao J, Lang Y, Lin T, Cong G, Zhao F, Bel & S, Liu L, Chang H*, Yin H*	3.264

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
26	Phylogenetic analysis of bovine viral diarrhea virus of subgenotype 1c	Infect Genet Evol. 2014,26:168-171	Gao S, Du J, Li Y, Li Y, Shao J, Lin T, Cong G, Zhao F, Liu L, Chang H*, Luo J, Yin H*	3.264
27	The silent point mutations at the cleavage site of 2A/2B have no effect on the self-cleavage activity of 2A of foot-and-mouth disease virus	Infect Genet Evol.2014,28:101-106	Gao Z-l, Zhou J-h, Zhang J, Ding Y-z, Liu Y-s*	3.264
28	Analyzing and identifying novel B cell epitopes within Toxoplasma gondii GRA4	Parasit Vectors.2014,6:125	Wang YH, Wang GX, Ou JT, Yin H, Zhang DL*	3.251
29	Loop-Mediated Isothermal Amplification (LAMP) assay for the identification of <i>Echinococcus multilocularis</i> infections in canine definitive hosts	Parasit Vectors. 2014, 6:291	Xingwei Ni, Donald P. McManus, Hongbin Yan, Jifei Yang, Zhongzi Lou, Hongmin Li, Li Li, Mengtong Lei, Jinzhong Cai, Yanlei Fan, Chunhua Li, Quanyuan Liu, Wangui Shi, Liu Xu, Yadong Zheng, Baoquan Fu, Yurong Yang* and Wanzhong Jia*	3.251
30	<i>Chabertia erschowi</i> is a distinct species based on nuclear ribosomal DNA sequences and mitochondrial DNA sequences	Parasit Vectors.2014,7:44	Liu, G.H., Zhao, L., Song, H.Q., Zhao, G.H., Cai, J.Z., Zhao, Q., Zhu, X.Q*	3.251
31	Global characterization of microRNAs in <i>Trichomonas gallinae</i>	Parasit Vectors.2014,7:99	Xu, M.J., Qiu, S.B., Nisbet, A.J., Fu, J.H., Shao, C.C., Zhu, X.Q*	3.251
32	Complete mitochondrial genomes of the 'intermediate form' of <i>Fasciola</i> and <i>Fasciola gigantica</i> , and their comparison with <i>F. hepatica</i> . Parasit	Parasit Vectors.2014,7:150	Liu, G.H., Gasser, R.B., Yong, N.D., Song, H.Q., Ai, L., Zhu, X.Q*	3.251
33	Seroprevalence and genetic characterization of <i>Toxoplasma gondii</i> in three species of pet birds in China.	Parasit Vectors.2014,7:152	Cong, W., Meng, Q.F., Song, H.Q., Zhou, D.H., Huang, S.Y., Qian, A.D., Su, C., Zhu, X.Q*	3.251
34	Research progress on surface antigen 1 (SAG1) of <i>Toxoplasma gondii</i> .	Parasit Vectors.2014,7:180	Wang YH*, Yin H	3.251

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
35	Molecular identification of Theileria parasites of northwestern Chinese Cervidae	Parasit Vectors.2014,7:225	Li Y, Chen Z, Liu Z, Liu J, Yang J, Li Q, Li Y, Cen S, Guan G, Ren Q, Luo J, Yin H*	3.251
36	First report of Cryptosporidium spp. in white yaks in China.	Parasit Vectors.2014,7:230	Qin, S.Y., Zhang, X.X., Zhao, G.H., Zhou, D.H., Yin, M.Y., Zhao, Q., Zhu, X.Q*	3.251
37	The complete mitochondrial genome of the scab mite Psoroptes cuniculi (Arthropoda: Arachnida): a novel gene arrangement and insights into Acari phylogeny.	Parasit Vectors.2014,7:340	Gu, X.B., Liu, G.H., Song, H.Q., Yang, G., Zhu, X.Q*	3.251
38	Analysis of codon usage pattern in Taenia saginata based on a transcriptome dataset	Parasit Vectors.2014,7:527	Xing Yang ,Xuenong Luo,Xuepeng Cai*	3.251
39	Molecular detection and genotypic characterization of Toxoplasma gondii infection in bats in four provinces of China.	Parasit Vectors.2014,7:558	Qin, S.Y., Cong, W., Liu, Y., Li, N., Wang, Z.D., Zhang, F.K., Huang, S.Y., Zhu, X.Q. Liu, Q*	3.251
40	First report of Theileria and Anaplasma in the Mongolian gazelle, Procavia gutturosa	Parasit Vectors.2014,7:614	Li Y, Chen Z, Liu Z, Liu J, Yang J, Li Q, Li Y, Cen S, Guan G, Ren Q, Luo J, Yin H*	3.251
41	Comparative proteomic analysis of different Toxoplasma gondii genotypes by two-dimensional fluorescence difference gel electrophoresis combined with mass spectrometry.	Electrophoresis.2014,35:533-545	Zhou, D.H., Zhao, F.R., Nisbet, A.J., Xu, M.J., Song, H.Q., Lin, R.Q., Huang, S.Y., Zhu, X.Q*	3.161
42	Development of loop-mediated isothermal amplification assay for specific and rapid detection of differential goat Pox virus and Sheep Pox virus.	BMC Microbiology.2014,14(10):1-9	Zhixun Zhao ,Bin Fan,Wu Guohua, Xinmin Yan, Yingguo Li ,Zhou xiaoli,Hua Yue, Xueling Dai, Haixia Zhu, Bo Tian, Jian Li, Qiang Zhang*	2.976
43	Induction of protection against foot-and-mouth disease virus in cell culture and transgenic suckling mice by miRNA targeting integrin α v receptor	J Biotechnol. 2014, 187:154-161	Du J, Guo X, Gao S, Luo J, Gong X, Hao C, Yang B, Lin T, Shao J, Cong G, Chang H*	2.884

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
44	Molecular characterization of an alanine-, proline-, glycine-, threonine-, and serine-rich protein of the hard tick <i>Haemaphysalis qinghaiensis</i> and its effect as a vaccine against tick infestation in sheep.	Tick and Tick-borne Disease. 2014,5:14-20	Xiaojie Jiang ^{b,1} , Jinliang Gao ^{a,b,**,1} , Wenjie Wang ^b , Mengjie Xub, Wei Lib, Meirong Qib, Chunyan Yang ^b , Linli Jib, Jianxun Luoa, Hong Yina*	2.878
45	Sequences outside that of residues 93–102 of 3A protein can contribute to the ability of foot-and-mouth disease virus (FMDV) to replicate in bovine-derived cells	Virus Research.2014,191:161-171	Xueqing Ma, Pinghua Li, Xingwen Bai, Pu Sun, Huifang Bao, Zengjun Lu, Yimei Cao, DongLi, Yili Chen, Zilin Qiao, Zaixin Liu*	2.827
46	Evaluation of cross-protection against three topotypes of serotype O foot-and-mouth disease virus in pigs vaccinated with multi-epitope protein vaccine incorporated with poly(I:C)	Veterinary Microbiology.2014,168:294–301	Yimei Cao, Zengjun Lu*, Dong Li, Pengju Fan, Pu Sun, Huifang Bao, Yuanfang Fu, Pinghua Li, Xingwen Bai, Yingli Chen, Baoxia Xie, Zaixin Liu*	2.726
47	Polymorphic genetic characterization of E2 gene of bovine viral diarrhea virus in China	Veterinary Microbiology.2014,174:554-559	Lang Y, Gao S, Du J, Shao J, Cong G, Lin T, Zhao F, Liu L, Chang H*	2.726
48	Establishment and evaluation of stable cell lines inhibiting foot-and-mouth disease virus by RNA interference	BioMed Research International. 2014, 2014:109428	Gu YX, Gao ZL, Zhou JH, Zhang J, Liu YS*	2.706
49	microRNA roles in the NF- κ B signalling pathway during viral infections	BioMed Research International.2014, 2014:436097	Gao Z, Dou Y*, Chen Y, Zheng Y*	2.706
50	MicroRNAs in autoimmune diseases	BioMed Research International, 2014, 2014: 527895	Zigang Qu, Wenhui Li, Baoquan Fu*.	2.706

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
51	The Effects of the Context-Dependent Codon Usage Bias on the Structure of the nsp1 of Porcine Reproductive and Respiratory Syndrome Virus	BioMed Research International. 2014, 2014:765320	Yao-zhong Ding, Ya-nan You, Dong-jie Sun, Hao-tai Chen, Yong-lu Wang, Hui-yun Chang, Li Pan, Yu-zhen Fang, Zhong-wang Zhang, Peng Zhou, Jian-liang Lv, Xin-sheng Liu, Jun-jun Shao, Fu-rong Zhao, Tong Lin, Laszlo Stipkovits, Zygmunt Pejsak, Yong-guang Zhang*, and Jie Zhang*	2.706
52	MicroRNAs: New Regulators of Toll-Like Receptor Signalling Pathways	BioMed Research International. 2014, 2014: 945169	He Xiaobing, Jing Zhizhong*, and Cheng Guofeng*	2.706
53	The laboratory of genetics and physiology 2: emerging insights into the controversial functions of this RIG-I-like receptor.	BioMed Research International. 2014, 2014:960190	Zhu Z, Zhang X, Wang G, Zheng H*	2.706
54	Protective efficacy of <i>Toxoplasma gondii</i> calcium-dependent protein kinase 1 (TgCDPK1) adjuvated with recombinant IL-15 and IL-21 against experimental toxoplasmosis in mice.	BMC Infect. Dis. 2014, 14:487	Chen, J., Li, Z. Y., Huang, S. Y., Petersen, E., Song, H. Q., Zhou, D. H., Zhu, X. Q*	2.561
55	Evaluation of immuno-efficacy of a novel DNA vaccine encoding <i>Toxoplasma gondii</i> rhostry protein 38 (TgROP38) against chronic toxoplasmosis in a murine model.	BMC Infect. Dis. 2014, 14:525	Xu, Y., Zhang, N. Z., Tan, Q. D., Chen, J., Lu, J., Xu, Q. M., Zhu, X. Q*	2.561
56	An epidemiological survey of <i>Theileria</i> infections in small ruminants in central China	Veterinary parasitology. 2014, 200:198-202	Li Y, Zhang X, Liu Z, Chen Z, Yang J, He H, Guan G, Liu A, Ren Q, Niu Q, Liu J, Luo J, Yin H*	2.545
57	Prevalence and genetic characterization of <i>Toxoplasma gondii</i> infection in bats in southern China.	Veterinary parasitology. 2014, 203:318-321	Jiang, H. H., Qin, S. Y., Wang, W., He, B., Hu, T., Wu, J., Fan, Q., Tu, C., Liu, Q., Zhu, X. Q*	2.545
58	Validation of a recombinant protein indirect ELISA for the detection of specific antibodies against <i>Theileria uilenbergi</i> and <i>Theileria luwenshuni</i> in small ruminants.	Veterinary parasitology. 2014, 204:139-145	Liu, Z., Li, Y., Salih, D. E., Luo, J., Ahmed, J. S., Seitzer, U., Yin, H*	2.545

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影响因子
59	Human Infection with Orf Virus from Goats in China	Vector Borne Zoonotic Dis.2014, 14(5):1-3	Zhang, Keshan and Liu, Yongjie and Kong, Hanjin and Shang, Youjun and Liu, Xiangtao*	2.531
60	First report of Toxoplasma gondii seroprevalence in pet parrots in China	Vector Borne Zoonotic Dis. 2014,14(6):394-398	Zhang, X.X., Zhang, N.Z., Tian, W.P.,Zhou, D.H., Xu, Y.T., Zhu, X.Q*	2.531
61	Seroprevalence and risk factors for Chlamydia infection in dogs in southwestern China	Acta Trop. 2014, 130 (1):67-70	Tian, Y.M., Cao, J.F., Zhou, D.H., Zou, F.C., Miao, Q., Liu, Z.L., Li, B.F., Lv, R.Q., Du, X.P., Zhu, X.Q*	2.519
62	Seroprevalence and risk factors associated with Haemophilus parasuis infection in Tibetan pigs in Tibet	Acta Trop. 2014, 132 (2):94-97	Zhang, N.Z., Zhou, D.H., Huang, S.Y., Wang, M., Shi, X.C., Danba, C., Zhu, X.Q*	2.519
63	Seroprevalence and risk factors of Toxoplasma gondii infection in domestic sika deer (Cervus nippon) in northeastern China	Acta Trop. 2014, 140 (12):184-187	Qin, S.Y., Zhang, X.X., Cong, W., Zhou, D.H., Wang, J.L., Yin, M.Y., Tan, Q.D., Zhao, Q., Zhu, X.Q*	2.519
64	Evaluation of immune responses in mice after DNA immunization with putative Toxoplasma gondii calcium-dependent protein kinase 5 (TgCDPK5)	Clin. Vaccine Immunol. 2014,21(7):924-929	Zhang, N.Z., Huang, S.Y., Xu, Y., Chen, J., Wang, J.L., Tian, W.P., Lu, J., Zhu, X.Q*	2.37
65	Major emerging and re-emerging zoonoses in China: A matter of global health and socio-economic development for 1.3 billion	Int. J. Infect. Dis. 2014, 25:e65-e72	Liu, Q, Cao, L., Zhu, X.Q*	2.33
66	Seroprevalence of hepatitis E virus infection in psychiatric patients and control subjects in Shandong province, eastern China.	Int. J. Infect. Dis. 2014, 28 (11): e70-e73	Cong, W., Meng, Q.F., Li, B., Ma, F.L., Qian, A.D., Wang, X.Y., Yu, C.Z., Zhu, X.Q*	2.33
67	Multiplex PCR for diagnosis of Theileria uilenbergi, Theileria luwenshuni, and Theileria ovis in small ruminants	Parasitol Res. 2014, 113(2): 527-31.	Zhang X, Liu Z, Yang J, Chen Z, Guan G, Ren Q, Liu A, Luo J, Yin H, Li Y*	2.327
68	Scanning electron microscopy of all parasitic stages of Haemaphysalis qinghaiensis Teng, 1980 (Acari: Ixodidae).	Parasitol Res. 2014, 113(6):2095-102.	Chen Z, Li Y, Liu Z, Ren Q, Ma M, Luo J, Yin H*	2.327

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
69	Dermacentor everestianus Hirst, 1926 (Acari: Ixodidae): phylogenetic status inferred from molecular characteristics.	Parasitol Res. 2014, 113(10):3773-3779.	Chen Z, Li Y, Ren Q, Luo J, Liu Z, Zhou X, Liu G, Luo J, Yin H*	2.327
70	Development of a reverse genetics system for the aG strain of rabies virus in China	Arch Virol.2014,159(5):1033-1038	Jiao Wenqiang , Xiangping Yin , Xi Lan , Xuerui Li ,Jixing Liu*	2.282
71	Comparison and phylogenetic analysis based on the B2L gene of orf virus from goats and sheep in China during 2009-2011	Arch Virol.2014,159(6):1475-1479	Zhang, Keshan and Liu, Yongjie and Kong, Hanjin and Shang, Youjun and Liu, Xiangtao*	2.282
72	Analysis of the phylogeny of Chinese H9N2 avian influenza viruses and their pathogenicity in mice	Arch Virol.2014,159(10):2575-2586	Lin Z, Xu C, Liu B, Ji Y, Fu Y, Guo J, Zhu Q*	2.282
73	Complete sequencing and phylogenetic analysis of porcine kobuvirus in domestic pigs in Northwest China	Arch Virol.2014,159:2533-2535	Enli Wang ,Bin Yang ,Wei Liu ,Jixing Liu ,Xiaojun Ma ,Xi Lan*	2.282
74	Chlamydia psittaci exposure in pet birds	J. Med. Microbiol.2014,63: 578-581	Cong, W., Huang, S.Y., Zhang, X.X., Zhou, D.H., Xu, M.J., Zhao, Q., Qian, A.D., Zhu, X.Q*	2.266
75	First report on the occurrence of Theileria sp. OT3 in China	Parasitology int.2014,63(2):403-407	Tian Z, Liu G, Yin H, Xie J, Wang S, Yuan X, Wang F, Luo J*	2.111
76	Molecular evidence for piroplasms in wild Reeves' muntjac (Muntiacus reevesi) in China.	Parasitology int.2014,63(2):713-716	Yang, J.F., Li, Y.Q., Liu, Z.J., Liu, J.L., Guan, G.Q., Chen, Z., Luo, J.X., Wang, X.L., Yin, H*	2.111
77	Seroprevalence of Toxoplasma gondii infection in pigs in Jiangxi Province, southeastern China: a public health concern.	Foodborne Pathogen Dis. 2014,11(5):362-365	Jiang, H.H., Zhang,W.B., Zhao, L., Zhou, D.H., Song, H.Q., Xu,C.M., Deng, S.Z.,Zhu, X.Q*	2.092
78	Multiple microRNAs targeted to internal ribosome entry site against foot-and-mouth disease virus infection in vitro and in vivo.	Virology Journal.2014,11:1	Chang Y, Dou Y, Bao H, Luo X, Liu X, Mu K, Liu Z, Liu X, Cai X*	2.089
79	Molecular investigation of bovine viral diarrhea virus infection in yaks (Bos gruniens) from Qinghai, China.	Virology Journal.2014,11:29	Xiaowei Gong, Lihong Liu, Fuying Zheng, Qiwei Chen, Zhaocai Li, Xiaolan Cao, Hong Yin, Jizhang Zhou*, Xuepeng Cai*	2.089

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
80	Serological report of pandemic (H1N1) 2009 infection among cats in northeastern China in 2012-02 and 2013-03.	Virology Journal.2014,11:49	Fu-Rong Zhao, Chun-Guo Liu, Xin Yin, Dong-Hui Zhou, Ping Wei* and Hui-Yun Chang*	2.089
81	Effects of two amino acid substitutions in the capsid proteins on the interaction of two cell-adapted PanAsia-1 strains of foot-and-mouth disease virus serotype O with heparan sulfate receptor	Virology Journal.2014,11:132	Xingwen Bai, Huifang Bao, Pinghua Li1, Wei Wei, Meng Zhang, Pu Sun, Yimei Cao, Zengjun Lu, Yuanfang Fu, Baoxia Xie, Yingli Chen, Dong Li, Jianxun Luo*and Zaixin Liu*	2.089
82	Infection of small ruminants and their red blood cells with Theileria annulata schizonts	Exp Parasitol.2014,137(1):21-24	Li Y, Liu Z, Yang J, Chen Z, Guan G, Niu Q, Zhang X, Luo J, Yin H*	1.859
83	Toxoplasma gondii: Protective immunity induced by rhoptry protein 9 (TgROP9) against acute toxoplasmosis.	Exp. Parasitol.2014,139 (1):42-48	Chen, J., Zhou, D.H., Li, Z.Y., Petersen, E., Huang, S.Y., Song, H.Q., Zhu, X.Q*	1.859
84	Diagnosis and phylogenetic analysis of ovine pulmonary adenocarcinoma in China.	Virus genes.2014,48(1):64-73	Zhang, Keshan and Kong, Hanjin and Liu, Yongjie and Shang, Youjun and Wu, Bin and Liu, Xiangtao*	1.837
85	Complete sequence and phylogenetic analysis of a porcine bocavirus strain swBoV CH437	Virus Genes.2014,48(2):387-390	Enli Wang, Wei Liu, Bin Yang, Jixing Liu, Xiaojun Ma, Xi Lan*	1.837
86	Complete sequence and phylogenetic analysis of a porcine sapovirus strain isolated from western China	Virus Genes.2014, 49(1):100-105	Wei Liu ,Bin Yang ,Enli Wang , Jixing Liu, Xi Lan*	1.837
87	Susceptibility of the tick Haemaphysalis qinghaiensis to isolates of the fungus Metarhizium anisopliae in China.	Exp Appl Acarol. 2014,64(2):253-258	Ren Q, Sun M, Guan G, Liu Z, Chen Z, Liu A, Li Y, Ma M, Yang J, Niu Q, Liu J, Han X, Yin H, Luo J*	1.821
88	Role of MicroRNAs in Hepatocellular Carcinoma	Hepat Mon. 2014,14(8):e18672	Zhu Z, Zhang X, Wang G, Zheng H*	1.796
89	A promising multiple-epitope recombinant vaccine against classical swine fever virus.	Vet Immunopathol.2014,157:59-64	Tian H, Hou X, Wu J, Chen Y, Shang Y, Yin S, Zhang K, Liu X*	1.748
90	Selection and identification of single-domain antibody fragment against capsid protein of porcine circovirus type 2 (PCV2) from C. bactrianus	Vet Immunopathol.2014,160:12-19	Shunli Yang, Youjun Shang, Shuanghui Yin, Hong Tian, Yan Chen, Shiqi Sun, Ye Jin, Xiangtao Liu*	1.748

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
91	Resiquimod and polyinosinic-polycytidylic acid formulation with aluminum hydroxide as an adjuvant for foot-and-mouth disease vaccine	BMC Veterinary Research.2014,10:1-7	Chun-Xue Zhou, Dong Li*,Ying-Li Chen, Zeng-Jun Lu, Pu Sun, Yi-Mei Cao, Hui-Fang Bao, Yuan-Fang Fu,Ping-Hua Li, Xing-Wen Bai, Bao-Xia Xie and Zai-Xin Liu*	1.743
92	Evaluation of recombinant granule antigens GRA1 and GRA7 for serodiagnosis of Toxoplasma gondii infection in dogs.	BMC Veterinary Research.2014,10:158	Wang, Z., Ge, W., Huang, S.Y., Li, J., Zhu, X.Q., Liu, Q*	1.743
93	Detection of Toxoplasma gondii oocysts in soils in Northwestern China using a new semi-nested PCR assay	BMC Veterinary Research, 2014, 10:238	Wang M, Meng P, Ye Q, Pu YH, Yang XY, Luo JX, Zhang NZ*, Zhang DL*	1.743
94	Fatty acid-binding proteins at a glance	Protein Peptide Lett. 2014,21(6):572-577	Zheng Y*	1.735
95	Adjuvant effect enhancement of porcine interleukin-2 packaged into solid lipid nanoparticles	Res Vet Sci.2014,96 (1):62-68	Guohua Chen, Shuang Zeng,Huaijie Jia, Xiaobing He, Yongxiang Fang, Zhizhong Jing*, Xuepeng Cai*	1.511
96	Seroprevalence of hepatitis E virus in four species of parrots in China	Pakistan Vet. J. 2014,34 (1): 130-132	Zhang, X.X., Zhang, N.Z., Zhou, D.H., Tian, W.P., Xu, Y.T., Zhu, X.Q*	1.392
97	Molecular Evidence for Anaplasma bovis Infection in Wild Reeves' Muntjac (Muntiacus reevesi), Southwest China.	Journal of wildlife diseases. 2014,50(4):982-985	Yang, J., Li, Y., Liu, Z., Guan, G., Chen, Z., Luo, J., Wang, X., Yin, H*	1.305
98	Characterization of Trichuris trichiura from humans and T. suis and pigs in China using internal transcribed spacers of nuclear ribosomal DNA.	J. Helminthol. 2014, 88: 64-68	Liu, G.H., Zhou, W., Nisbet, A.J., Xu, M.J., Zhou, D.H., Zhao, G.H., Wang, S.K., Song, H.Q., Lin, R.Q., Zhu, X.Q*	1.303
99	First report of genotyping of Toxoplasma gondiinin free-living Microtus fortis in northeastern China	J. Parasitol. 2014,100(5):692-694	Zhang, X.X., Huang, S.Y., Zhang, Y.G., Zhang, Y., Zhu, X.Q.,Liu, Q*	1.258
100	Seroprevalence of Toxoplasma gondii infection in sows in Hunan province, China.	Sci. World J. 2014, 347908	Xu, Y., Li, R.C., Liu, G.H., Cong, W., Zhang, X.X., Yu, X.L., Zhu, X.Q*	1.219

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
101	Sequence polymorphism in Toxoplasma gondiirop17 gene among strains from different hosts and geographical locations	Sci. World J. 2014, 349325	Zhang, N.Z., Xu, Y., Huang, S.Y., Zhou, D.H., Wang, R.A., Zhu, X.Q*	1.219
102	Rapid detection and differentiation of Clonorchis sinensis and Opisthorchis viverrini using real-time PCR and high resolution melting (HRM) analysis	Sci. World J. 2014, 893981	Cai, X.Q., Yu, H.Q., Li, R., Yue, Q.Y., Liu, G.H., Bai, J.S., Deng, Y., Qiu, D.Y., Zhu. X.Q*	1.219
103	A reverse transcription loop-mediated isothermal amplification assay to rapidly diagnose foot-and-mouth disease virus C	J. Vet. Sci. 2014, 15(3):423-426	Yao-zhong Ding, Jian-hua Zhou, Li-na Ma, Yan-ni Qi, Gang We, Jie Zhang*, Yong-guang Zhang*	1.142
104	First report of seroprevalence of swine influenza A virus in Tibetan pigs in Tibet, China	Tropical Animal Health and Production. 2014,46 (1): 257-259	Liu, G.H., Zhou, D.H., Cong, W., Zhang, X.X., Shi, X.C.,Danba, C., Huang, S.Y., Zhu, X.Q*	0.97
105	Seroprevalence of Chlamydomphila abortus infection in yaks (Bos grunniens) in Qinghai, China	Tropical Animal Health and Production 2014, 46: 503-507	Qiwei Chen, Xiaowei Gong, Fuying Zheng, Xiaoan Cao, Zhaocai Li, Jizhang Zhou*	0.97
106	High seroprevalenceof Chlamydiainfection in sows in Hunan province, subtropical China	Tropical Animal Health and Production. 2014,46 (4): 701-704	Zhang, X.X., Li, R.C., Liu, G.H., Cong, W., Song, H.Q., Yu, X.L., Zhu, X.Q*	0.97
107	A PCR method targeting internal transcribed spacers: the simultaneous detection of Babesia bigemina and Babesia bovis in cattle.	Acta Parasitol. 2014,59(1):132-138	Liu J, Guan G, Liu A, Li Y, Yin H, Luo J.	0.965
108	Sequence analysis and molecular characterization of Wnt4 gene in metacestodes of Taenia solium.	Korean J Parasitol. 2014,52(2):163-168	Hou J, Luo X, Wang S, Yin C, Zhang S, Zhu X, Dou Y, Cai X	0.965
109	Preliminary analysis of Taenia multiceps metacestode antigens by two-dimensional electrophoresis.	Iranian Journal of Parasitology.2014,9(4): 568-573	Wen Hui LI, Zi Gang QU, Nian Zhang ZHANG, Long YUE, Wen Yan GAI, Wan Zhong JIA, Jian Xun LUO, Hong YIN, Bao Quan FU*	0.872

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
110	Sequence variation in the Toxoplasma gondii IF4A gene among strains from different hosts and geographical locations.	Genet. Mol. Res. 2014,13 (2): 3356-3361	Chen, J., Fang, S.F., Zhou, D.H., Li, Z.Y., Liu, G.H., Zhu, X.Q.*	0.85
111	Characterization of the Toxoplasma gondii hsp60 gene sequences from different hosts and geographical locations.	Genet. Mol. Res. 2014,13 (3): 6906-6911	Lu, J., Zhou, D.H., Chen, J., Zhang, N.Z., Wang, R.A., Weng, Y.B., Zhu, X.Q.*	0.85
112	Identification and bioinformatic analysis of a putative calcium-dependent protein kinase (CDPK6) from Toxoplasma gondii	Genet. Mol. Res. 2014,13 (3): 10669-10677	N.Z. Zhang, S.Y. Huang, D.H. Zhou, Y. Xu J.J. He and X.Q. Zhu*	0.85
113	Ultrastructural features of PPRV infection in Vero cells	Virol Sin. 2014,29(5):311-313	Meng X, Dou Y, Cai X*	
114	Sensitive and rapid detection of Mycoplasma Capricolum subsp capripneumoniae by Loop-mediated isothermal amplification	African Journal of Biotechnology, 2014, 13(21):2113-2118	HE Ying, ZHANG Nian-zhang, Zhao Ping, Chu Yue-feng, Gao Peng-cheng, ZHANG Jian-jun, LIU Xiang-tao, Lu Zhong-xin*	
115	亚洲璃眼蜚不同发育阶段及其组织 microRNA-10 表达分析	中国农业科学.2014,47(4): 806-813.	袁小松, 罗金, 田占成, 田美媛, 张以芳, 刘光远*	
116	口蹄疫反向疫苗研究进展	病毒学报.2014,30(2):213-220	杨波, 杨帆, 王松豪, 张岩, 曹伟军, 殷宏, 郑海学*	
117	表达 H120 S 基因膜外区段的重组鸡传染性支气管炎病毒的拯救	病毒学报.2014,30(6):668-674	魏衍全, 郭慧琛, 王海明, 孙德惠, 韩世充, 孙世琪*	
118	RNA 病毒阻断 RIG-I 样受体识别 dsRNA 机制研究进展	病毒学报.2014,30(6)704-712	王国庆, 朱紫祥, 郑海学*, 刘磊	
119	小反刍兽疫病毒血凝素蛋白与受体蛋白 SLAM 的相互作用	畜牧兽医学报.2014,45(3):426-433	蒙学莲, 窦永喜, 朱学亮, 骆学农, 才学鹏*	
120	羊莫氏巴贝斯虫细菌人工染色体 BAC 文库的构建	畜牧兽医学报.2014,45(8): 1324-1329	张浩浩, 陈龙欣, 曹阳, 陈瑛, 关贵全*, 马润林*.	
121	猪 T 细胞受体 β 链的基因结构及其多样性研究	畜牧兽医学报.2014,45(11): 1874-1882	曾爽, 李玩生, 房永祥, 冯海燕, 陈国华, 何小兵, 贾怀杰, 景志忠*	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
122	口蹄疫病毒 O/CHN/Mya98/33-P 株前导蛋白对病毒感染性的影响	微生物学通报.2014,41(10):2052-2060	张萌, 白兴文, 李平花, 范朋举, 包慧芳, 孙普, 卢曾军, 曹轶梅, 陈应理, 刘在新*	
123	利用 SMART 技术构建猪血管内皮细胞酵母双杂交 cDNA 文库	中国兽医学报.2014, 34(6):865-868	宋江伟, 田宏, 吴锦艳, 陈妍, 尚佑军, 刘湘涛*	
124	小反刍兽疫病毒受体 SLAM 基因的克隆及其结构与功能分析	中国兽医学报.2014,34(9):1429- 2434	蒙学莲, 窦永喜, 骆学农, 才学鹏*	
125	启动子 p7.5/p11 在山羊痘病毒和羊口疮病毒中的启动功能验证	中国预防兽医学报.2014,36(11):829-833	李继东, 朱学亮, 李辉, 骆学农, 窦永喜, 才学鹏*	
126	环形泰勒虫微线体 — 棒状体蛋白基因侧翼序列的 hiTAIL— PCR 扩增及其生物信息学分析	中国兽医科学.2014,44(01):1-6	岑双庆, 李有全, 张晓, 何海宁, 刘志杰, 陈泽, 杨吉飞, 关贵全, 牛庆丽, 刘爱红, 任巧云, 罗建勋, 殷宏*	
127	多房棘球蚴成体未分化细胞的鉴定及其分布特征	中国兽医科学.2014,44 (01): 45-49	张学勇, 杨佳运, 高泽乾, 娄忠子, 贾万忠, 骆学农*, 郑亚东*	
128	减毒沙门菌载体在肠道黏膜免疫方面的研究进展	中国兽医科学.2014,44(01):104-110	王淼, 潘丽, 张永光*	
129	二价金属离子在朊蛋白致病机理中的作用	中国兽医科学.2014,44(01):217-220	施冲旭, 于宏业, 张杰*	
130	猪瘟病毒 P7 基因的原核表达及表达产物的寡聚化研究	中国兽医科学.2014,44(03):235-239	孙德惠, 闫丹, 董虎, 魏衍全, 敖大, 王海明, 孙世琪*	
131	旋毛虫硫氧还蛋白过氧化物酶基因的克隆与生物信息学分析	中国兽医科学.2014,44(04):331-339	刘静宜, 李文卉, 曲自刚, 高小磊, 岳龙, 孙树民, 付宝权*	
132	绵羊痘病毒 E3L 基因在 Vero 细胞中的表达	中国兽医科学.2014,44(05):441-445	于少雄, 颜新敏, 赵志荀, 吴国华, 叶奕优, 卢昌, 王曼, 吴娜, 朱海霞, 李健, 张强*	
133	猪源弓形虫的分离鉴定及基因型的研究	中国兽医科学.2014,44(05):453-457	江海海, 邓舜洲, 高洋根, 张文波, 万文忠, 蒋新华, 朱兴全*	
134	牛浮舰蛋白-2 在真核细胞中的表达与鉴定	中国兽医科学.2014,44(05):463-469	孙东杰, 赵峰, 张杰*	
135	靶向脑心肌炎病毒 VP1 基因的 shRNA 对脑心肌炎病毒复制的抑制作用	中国兽医科学.2014,44 (06):551-557	冯若飞, 李向茸, 张海霞, 张蕾, 马忠仁, 王永录*	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
136	环形泰勒虫微线体 — 棒状体基因的原核表达及表达产物的免疫原性分析	中国兽医科学.2014,44(06):599-604	岑双庆, 李有全, 陈泽, 张晓, 李安岩, 何海宁, 刘志杰, 杨吉飞, 关贵全, 牛庆丽, 刘爱红, 任巧云, 罗建勋, 殷宏*	
137	产气荚膜梭菌 α 毒素和 ϵ 毒素的共表达及其免疫原性的研究	中国兽医科学.2014,44(06): 630-635	韩广伟, 李兆才, 宫晓炜, 陈启伟, 曹小安, 郑福英, 张小英, 周继章*	
138	猪 T 细胞受体 β 链 CDR3 的多样性及其分子结构的遗传特征	中国兽医科学.2014,44(06):641-649	姚文娟, 房永祥, 贾怀杰, 何小兵, 曾爽, 陈国华, 刘太安, 景志忠*	
139	青海省高原鼠兔体内囊尾蚴分类学地位的初步研究	中国兽医科学.2014,44(07): 661-666	范彦雷, 李立, 娄忠子, 闫鸿斌, 李建秋, 刘聪暖, 贾万忠*	
140	猪带绦虫半胱氨酸蛋白酶抑制剂家族基因的克隆与序列分析	中国兽医科学.2014,44(07):679-694	李君君, 骆学农, 张少华, 侯俊玲, 郭爱疆, 才学鹏*	
141	中华泰勒虫 MPSP 基因的原核表达和免疫原性分析	中国兽医科学.2014,44(07):690-696	赵帅阳, 李有全, 刘爱红, 刘军龙, 刘志杰, 马米玲, 任巧云, 赵洪喜, 杨聪山, 卢海燕, 殷宏, 关贵全*, 罗建勋	
142	H7N9 亚型禽流感病毒血凝素和神经氨酸酶单因子血清的制备	中国兽医科学.2014,44(07):720-724	林中青, 王俊勇, 李小阳, 刘彬, 郭建宏, 朱启运*	
143	口蹄疫病毒 Asia1/JSWX 株基因组全长感染性克隆的体外拯救与序列分析	中国兽医科学.2014,44(08):771-780	仝燕许, 陈豪泰, 潘丽, 张永光, 王永录*	
144	青藏高原青海田鼠体内囊尾蚴分类学地位的初步研究	中国兽医科学.2014,44(08):789-793	范彦雷, 娄忠子, 李立, 闫鸿斌, 韩秀敏, 李建秋, 刘聪暖, 杨玉荣, McManus D P, 贾万忠*	
145	环形泰勒虫微线体—棒状体蛋白的亚细胞定位分析	中国兽医科学.2014,44(08):800-804	岑双庆, 李有全, 李亚琼, 李安岩, 何海宁, 刘志杰, 陈泽, 杨吉飞, 关贵全, 牛庆丽, 刘爱红, 任巧云, 罗建勋, 殷宏*	
146	山羊痘病毒 ORF014 蛋白的结构预测及其真核表达	中国兽医科学.2014,44(08):811-816	卢昌, 吴国华, 颜新敏, 赵志荀, 王曼, 吴娜, 朱海霞, 李健, 张强*	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
147	A 型口蹄疫病毒多抗原表位杆状病毒表达载体的构建及表达	中国兽医科学.2014,44(09):881-886	李登科, 刘新生, 方玉珍, 潘丽, 吕建亮, 张中旺, 周鹏, 蒋守田, 张永光, 王永录*	
148	猪细小病毒蛋白主要抗原表位区的原核表达及检测抗体的间接的建立	中国兽医科学.2014,44(09):902-908	范朋举, 曹轶梅, 卢曾军, 张萌, 孙普, 付元芳, 李平花, 白兴文, 包慧芳, 陈应理, 李冬, 刘在新*	
149	感染弓形虫的肉鸡的临床症状及病理变化	中国兽医科学.2014,44(09):951-955	蒲元华, 王萌, 杨晓宇, 张德林*	
150	血红扇头蜱卵黄原蛋白基因的克隆及生物学特性分析.	中国兽医科学.2014,44(10):991-996	郭锦霞, 罗金, 殷宏, 罗建勋, 谢俊仁, 田占成, 王素艳, 王芳芳, 李奎, 刘光远*	
151	口蹄疫病毒 A 型 SAP 突变毒株的构建及其生物学特性的测定	中国兽医科学.2014,44(10):1003-1007	杨洋, 杨帆, 杨波, 郑海学*	
152	miR-275 在长角血蜱不同发育阶段及组织中表达的动态变化	中国兽医科学.2014,44(10):1014-1021	王芳芳, 罗金, 袁小松, 谢俊仁, 田占成, 王素艳, 郭锦霞, 刘光远*	
153	绵羊 CD46 基因的克隆及表达	中国兽医科学.2014,44(10):1029-1035	乔洋洋, 陈蕾, 孙铭苑, 朱学亮, 王海明, 窦永喜, 才学鹏*	
154	基因 VII 型新城疫病毒 HN 蛋白茎区居间序列突变株的拯救及其生物学特性的分析	中国兽医科学.2014,44(11):1101-1108	刘彬, 吉艳红, 林中青, 朱启运*	
155	小反刍兽疫病毒 H 基因胞外区的表达与分析	中国兽医科学.2014,44(11):1134-1139	蒙学莲, 窦永喜, 朱学亮, 骆学农, 才学鹏*	
156	O 型 FMD 灭活疫苗免疫后呈现“灰色区”抗体应答的猪血液 IL-12 水平及淋巴细胞亚群的分析	中国兽医科学.2014,44(11):1180-1184	蔡虎, 冯霞, 靳野, 秦健, 祁淑云, 刘杨, 杨文龙, 张晓霞, 尚延丽, 马军武*	
157	弓形虫硫氧还蛋白基因的克隆与原核表达	中国兽医科学.2014,44(11):1145-1149	杨晓宇, 王萌, 张德林*	
158	旋毛虫丝氨酸蛋白酶抑制剂基因 TsSerp1 的克隆及序列分析	中国兽医科学.2014,44(12):1211-1216	盖文燕, 李文卉, 张念章, 曲自刚, 付宝权*	
159	山羊痘病毒 L1 蛋白的原核表达及其功能分析	中国兽医科学.2014,44(12):1257-1261	高顺平, 吴国华, 颜新敏, 赵志荀, 于少雄, 朱海霞, 李健, 张强*	
160	带科绦虫主要宿主保护性抗原及其分子生物学特性	中国寄生虫学与寄生虫病杂志.2014, 32(6):469-473	岳龙, 付宝权*	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作者	SCI 影 响因子
161	绦虫种的分类鉴定方法研究进展	中国人兽共患病学报 .2014,30 (2): 195-198	范彦雷, 李立, 娄忠子, 闫鸿斌, 贾万忠*	
162	多房棘球绦虫 EM95 蛋白的生物信息学分析	中国人兽共患病学报 .2014, 30 (4): 423-428	范彦雷, 李立, 娄忠子, 闫鸿斌, 贾万忠*	
163	Potency of a novel multi-epitope vaccine against foot-and-mouth disease type Asia 1 in guinea pigs	中国人兽共患病学报.2014,30 (7) :86-91	SHAO Jun-jun, WANG Jing-feng, GAO Shan-dian, LIN Tong, C HANG Hui-yun*	
164	狮棘球绦虫(Echinococcus felidis)生物学特性研究进展	中国人兽共患病学报 .2014,30 (8): 195-198	刘聪暖, 娄忠子, 李立, 范彦雷, 闫鸿斌, 贾万忠*	
165	羊传染性脓疱病毒血管内皮生长因子功能研究进展	中国人兽共患病学报 .2014,30(09):960-964	成伟伟, 张克山*, 刘永杰, 孔汉金, 尚佑军, 刘湘涛*, 刘磊	
166	棘球蚴 EG95 重组蛋白研究进展	中国人兽共患病学报 .2014,30 (10): 1066-1070	李宏民, 娄忠子, 李立, 李振华, 李建秋, 闫鸿斌, 贾万忠*	
167	棘球属绦虫分子种系发生研究进展	中国人兽共患病学报 .2014, 30 (12):1155-1162	李立, 娄忠子, 闫鸿斌, 范彦雷, 李建秋, 殷宏, 贾万忠*	